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1.0 ORGANISASJON 
1.1 STYRETS FUNSKSJONSTID 
Styrets funksjonstid ble enstemmig vedtatt på årsmøte 27.02.2017 og resulterer i følgende for 2019 valget: 

 

Nestleder  

 

 

Valgt i 2018 for 2 år 

 

På valg i 2020 

 

Sekretær  

 

Velges for 2 år i 2017 

 

 

På valg i 2019 

 

Kasserer 

 

Valgt i 2018 for 2 år 

 

På valg i 2020 

 

2 styremedlemmer  

 

Velges for 2 år i 2017 

 

På valg igjen i 2019 

 

1 styremedlem 

 

Valgt i 2018 for 2 år 

 

På valg i 2020 

Resten av styrefunksjonene velges for 1 år av gangen 

1.2 STYRET 
Følgende personer har sittet i styret i Notodden Arbeiderparti i 2018 

 

Leder 

 

Gry Fuglestveit  På valg 2019 

 

Nestleder 

 

Torgeir Bakken  

 

Sekretær 

 

Anne Grethe Randbye På valg 2019 

 

Kasserer 

 

Otto Pedersen  

 

Styremedlem 

 

Magne Gravningen  
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Styremedlem 

 

Jon Grøstad 

 

På valg 2019 

 

 

Styremedlem 

 

Kitt Kaasalia 

 

På valg 2019 

 

Varamedlem 

 

Trond Bakken På valg 2019 

 

Varamedlem 

 

Lisbeth Grønbæk Jakobsen På valg 2019 

 

Varamedlem 

 

Jan Ivar Bratterud 

 

På valg 2019 

 

Kvinnekontakt 

 

Inger Marie Kjølner 

 

På valg 2019 

 

Leder av Notodden AUF Filsan Hagi  

 

Studieleder 

 

Johannes Odden På valg 2019 

 

Revisor 

Olav Fyrileiv og Evy Ann 

Buverud På valg 2019 

 

1.3 TILTRER STYRET 
LO:      Alexander Lien 
Teknisk Utvalg Notodden kommune:  Ole Henning Skogen, leder av utvalget 
Leder av Gransherad arbeiderlag  Paul Åsmund Rokstad 
Leder av Austre Heddal arbeiderlag Tor Borgejordet 
Leder av Lisleherad arbeiderlag   Bjørn Sverre Nilsen 
Leder av Notodden Arbeidersamfunn og leder av Ytre Heddal arbeiderlag er medlemmer i styret 
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1.4 REPRESENTANTSKAP TELEMARK ARBEIDERPARTI og Styret i Telemark Arbeiderparti 
Medlemmer Varamedlemmer 

 
Gry Fuglestveit  

 
Kitt Kaasalia 

 
Torgeir Bakken 

 
Johannes Odden 

 
Anne Grethe Randbye 

 
Inger Marie Kjølner 

 
Magne Gravningen 

 
Jon Grøstad 

 
Gry Fuglestveit 

 
2. vara til Styret i Telemark AP 

 

 

Lise Wiik er utvalgsmedlem i Telemark Fylkesting. 

1.5 REPRESENTASJON I NOTODDEN KOMMUNE 
 
Arbeiderparti har hatt følgende representasjon i Notodden kommune: 

Kommunestyret 14 representanter 
Ordfører Gry Fuglestveit 
Varaordfører Torgeir Bakken  
Gruppeleder Torgeir Bakken 
Gruppenestleder Gunnar Haugen 
 
  

 
Formannskapet 

 
Redusert fra 4 til 3 representanter. En 
representant valgte overgang til annet parti. 
Ordfører Gry Fuglestveit  

 
Oppvekst- Kultur-og Idrettsutvalget (OKI) 

 
3 representanter 

 
Helse og Sosialutvalget(HSU) 

 
Redusert fra 2 til 1 representant. En representant 
valgte overgang til annet parti. 
 

 
Teknisk Utvalg (TU) 

 
Redusert fra 4 til 3 representanter. En 
representant fikk innvilget fritak og en fra annet 
parti gikk inn som valgt representant. 
Leder Ole Henning Skogen 
Nestleder Gunnar Haugen 

 
Næring- Miljø- og Stedsutviklingsutvalget 
(NMS) 

 
2 representanter 
Leder Anne Grethe Randbye 

 
Administrasjonsutvalget (partssammensatt utvalg) 

 
1 representant 
Medlem Torgeir Bakken 
 

 
Kontrollutvalget 

 
2 representanter 
Medlem Bjarne Bakken 
Medlem Anne Solberg 
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Varamedlem Magne Gravningen 

 
Notodden Arbeiderparti har i tillegg representanter i en rekke andre nemnder, råd og utvalg. 

1.6 AUF 
Elida Linnea Slettum er medlem i styret i Telemark AUF. 
 

1.7 SUPPLERINGSVALG 
Anne Grethe Randbye ble valgt som leder av Næring- Miljø- og Stedsutviklingsutvalget 

november 2018. 

1.8 MEDLEMSSTATUS 
Antall aktive AP medlemmer pr. 31.12.18 var 279. 
Antall AUF medlemmer pr. 31.12.18 var 34 
 
Det har totalt sett vært en svak nedgang i antall medlemmer. Delvis på grunn av naturlig avgang samt 
noen som valgte å avslutte sitt medlemskap. 

1.9 MØTEVIRKSOMHET 
Det har vært avholdt ett årsmøte, ni medlemsmøter, ti styremøter i tillegg til programkomite- og 

valgkomite-møter samt budsjettkomitemøter. Styre- og medlemsmøter ble avholdt i forkant av 

formannskap- og kommunestyremøter.  Gjennomsnittlig møtte 21 medlemmer på medlemsmøtene. 

Sommeravslutning ble avholdt 8. juni med besøk av Arild Grande, stortingsrepresentant og leder av 

arbeids og sosialkomiteen på Stortinget. Over tretti møtte opp til pizza og trivelig samvær, et vellykket 

arrangement. 

Medlemsmøtene har hatt følgende presentasjoner:  

• «Verdensarven» ved verdensarvkoordinator Vicky Katarina Mikalsen 

• «Muligheter og Utvikling Notodden Flyplass» ved Dag Flaatrud og Helge Loland 

Medlemmer av Notodden Arbeiderparti har deltatt i Arbeiderpartiets komiteer for å definere arbeidslivs- 

og innvandrings-politikken til Arbeiderpartiets partiprogram. 

Valgte representanter har deltatt på Telemark Arbeiderpartis representantskapsmøter og på Telemark 

Arbeiderpartis årsmøte. 

2.0 POLITIKK 
2018, det tredje året i posisjon sammen med Sp, Krf og Rødt, har blitt gjennomført med godt samarbeid 

og gode resultater. Det felles budsjettarbeidet har vært klart på å sikre oppbygging av fond og reserver. 

Men vi merker at den nåværende blå-blå regjering fortsetter med å tyne kommunene med flere oppgaver 

uten å overføre de nødvendige midler.  

Våre styremøter er holdt i forkant av formannskapet og medlemsmøtene før kommunestyret for å sette 

vårt politiske fotavtrykk på beslutninger som fattes. Partiprogrammet og samarbeidsavtalen med 

posisjonspartiene gir føringene, mens vi korrigerer etter som vi ser hvordan miljøet rundt oss forandres og 

nye saker dukker opp. 

Innbyggertallet har vært stabilt rundt ca. 12.700, siste tilgjengelige tall er SSB fra 3. kvartal og er på 

12681. Våre fremste tillitsvalgte jobber målbevisst for å gjøre Notodden attraktiv for at bedrifter skal 
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etablere seg og dermed dra flere folk til kommunen for å bosette seg. Etablering av Pilot Flight Academy, 

økt aktivitet i NEL Hydrogen, OptimeSubSea blant flere, er eksempler på dette og gir økt optimisme. 

Partiet setter næring, arbeidsliv og sysselsetting i førersete i henhold til partiprogrammet. 

1.  mai stilte vi oss bak vår parole: «Styrke yrkesfagene – Lovfestet rett til lærlingeplass» 

 

Partiet gikk sterkt imot Norges deltagelse i ACER og var tidlig ute med en uttalelse som ble sendt til 

Arbeiderpartiet sentralt og til media i den forbindelse. Notodden AP bidro sterkt til at Telemark Arbeidparti 

årsmøte sa NEI til ACER etter en lang debatt. 

Våre sentrale politikere har i perioden ofte tatt turen til Stortinget for å påvirke både vår Telemarksbenk 

og andre partiers politikere og ministere for å legge fram og påvirke viktige saker for Notodden kommune: 

- Tinnosbanen og tømmerterminal til Telemark, lokalisert i Gransherad 

- Overgangsboliger i Kriminalomsorgen 

- Notodden flyplass, oppgradering til regional flyplass 

- Pilot Flight Academy 

- BPA ordningen 

- Tingretten  

- Luftambulanse til Telemark 

Det nye partiprogrammet «Notodden – stedet for et godt liv», ble enstemmig vedtatt av medlemmene 

etter et intenst arbeid gjennom høstmånedene. Programmet spenner over flere områder og er tuftet på 

ideene om likeverd, felleskap og solidaritet.  

Gjennom høsten kom det opp en del krevende saker som påvirker kommuneøkonomien. Saker som vi i 

partiet mener er viktig for innbyggerne i kommunen; arbeidsplasser, kultur, beredskap og helsetjenester: 

- Tilleggsbevilgning til Notodden Flyplass, spleiselag med fylkeskommunen  

- Kommunalgaranti til Blues Festivalen 

- Dobbel kostnad for beredskapssentraler i Kongsbergregionen og med 110-sentralen i Skien 

- Samhandlingsreformen resulterer i høyere driftskostnader ved sykehjemmene 

- Utsettelse av bygging av Heddal Barneskole resulterer i høyre leiekostnader for midlertid 

barneskole i Heddal 

Medlemsmøte stilte seg enstemmig til vilkårene som ble satt for garanti til Blues Festivalen for å sikre 

videre drift. I tillegg ser vi at både ambulansen tjenesten og lokalsykehusene utsettes for press. Her har vi 

tatt aktiv del i å utarbeide uttalelser og aksjoner. Sakene har blitt behørig diskutert i partiet og i posisjonen 

før endelig tiltak og beslutninger i kommunestyret. Handlingsrommet til kommunene ser ut til å bli mindre 

og mindre etter som den blåblå regjeringen strammer til. I perioden har partiet fått vedtatt bygg av 

omsorgsboliger på Jernverkstomta og arbeidet er satt i gang. 

Det ble avgitt mye tid og ressurser til avviklingen av avtalen med rådmannen på en forsvarlig måte. Her 

fulgte partiet rådene fra KS advokatene. Saken ble avsluttet første halvår. 

I kommunesammenslåingsdebatten gikk partiet inn for at Notodden kommune støtter en grensejustering 

mot Sauherad kommune slik at Angard og Hjuksebø grunnkrets blir en del av Notodden kommune. Dette 
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har vært et ønske fra innbyggerne på Hjuksebø gjennom tiår. Fra 2020 vil innbyggerne bli en del av 

Notodden kommune og vil stemme som krets i Notodden kommunen ved kommunevalget 2019. 

Medlemmer av Arbeiderpartiet på Hjuksebø har blitt ønsket velkommen inn i Notodden Arbeiderparti og er 

valgt inn som listekandidater på Notoddens liste. 

Valgkamparbeidet har startet og listekandidater er med i fylkets diverse valgkampforberedelser. 

Gry Fuglestveit ble enstemmig valgt som Notodden Arbeiderpartis ordførerkandidat. 

Torgeir Bakken ble enstemmig valgt som Notodden Arbeiderpartis kandidat til fylkeslista i Telemark 

Arbeiderparti. I ettertid trakk han sitt kandidatur. 

3.0 HOVEDSAKER  
Følgende gir en oversikt over de hovedsakene vi har jobbet med og de resultatene vi har oppnådd.  

3.1 OPPVEKST – KULTUR – IDRETT 
Notodden kommune har ca. 1350 elever fordelt på 8 kommunale grunnskoler. Denne strukturen har vi 

lovet velgerne å beholde. Vi ser stadig at opposisjonspartiene foreslår å samle skoler og sentralisere, her 

har vi også gjennom det siste året stått støtt imot. 

Det var derfor med glede vi hilste den nye barneskolen på Sætre velkommen for innflytting, etter 

bygging/oppgradering, ved skolestart høsten 2018. Utbyggingen var en av hovedprioritetene både i 

partiprogrammet og i samarbeidsavtalen med posisjonspartiene. Posisjonen har holdt en stø kurs både 

før og gjennom utbyggingen, selv om det har vært mange kritiske til den løsningen som ble valgt. Den 

nye skolen fremstår som et funksjonelt skolebygg og har blitt godt mottatt av både barn, foreldre og 

lærere.   

Arbeidet med å oppgradere ungdomsskolen på Sætre er allerede i gang og vil stå klar høsten 2019.  

Det er bare bygging av barneskole i Heddal som gjenstår å realisere i samarbeidsavtalen mellom 

posisjonspartiene. Høring ble stoppet av fylkesmannen som ville ha flere alternativer enn de som var lagt 

fram for Vidar-området. Koalisjonen har saken som høyeste prioritet og har valgt Klokkarrud som nytt 

stedsvalg for den framtidige Heddal Barneskole. 

Partiprogrammet fastslår at vi skal videreføre full barnehagedekning med hovedvekt på kommunale 

barnehager ved nyetablering. Dette gjør vi både ved å erverve grunn for nybygg og i samarbeide med 

studentsamskipnaden. Det er særlig de sentrumsnære barnehagene som er under press på grunn av 

gammel bygningsmasse og økende behov. Vi sier i programmet at vi skal lette overgangen mellom de 

forskjellige trinnene fra barnehage til videregående skole. Sætre-området er et interessant område med 

både barnehage, barne- og ungdomsskole samt at Universitetet i SørØst Norge, campus Notodden, 

ligger her. 

Notodden er den 8. kommunen i Telemark som ble godkjent som trafikksikker kommune i 2018. Våre 

representanter i hovedutvalgene har vært pådrivere for sikker skolevei ved å stemme fram utbygging av 

gang og sykkelvei langs både kommunale og fylkeskommunale veier. 

Etableringen av «Fondet for idrett, kultur og frivillighet» har vært en suksess etter at det ble opprettet av 

posisjonen i 2017. Det søkes fra og bevilges til aktører fra alle kategoriene som fondet står for. Basert på 

erfaring fra første års drift, ble vedtektene endret i 2018 og midler avsatt i budsjett og økonomiplanene. 
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2018 var et år Notodden Bluesfestival sleit med billettsalget og måtte søke om kommunal garanti. Et 

enstemmig medlemsmøte gikk inn for søknaden under forutsetning av fylkesmannens godkjenning. Blues 

Festivalen har vært en Notoddens beste omdømmebygger og vi vil være med på å sikre festivalens 

videre drift i ønske om at festivalen kan bidra til økt turistnæring og bosetting. 

3.2 HELSE OG OMSORG 
«Tidlig innsats» hentet fra partiprogrammet ble førende for politikken vi førte i alle områder av helse og 

omsorg gjennom hele 2018.   

- Notodden kommune har ansatt en familiekoordinator i 100% stilling med oppgave å bistå 

lavinntektsfamilier for på den måten å forebygge barnefattigdom.  

- Som del av vår lovnad om å videreføre norskopplæring for flyktninger og innvandrere i alle aldre 

gikk partiet inn for å utvide introduksjonsprogrammet med et 3dje år som ble vedtatt. Videre at det 

søkes statlige midler til å innføre et 4de år i introduksjonsprogrammet. 

- Flyktning-planen ble erstattet av en mangfoldplan. I mangfoldplanen er det nedfelt kvalitetsmål og 

måleindikatorer som skal benyttes for å evaluere årlige resultater. Planen har fått god mottagelse 

utenfor kommunen og vil bli brukt som eksempel for andre kommuner. 

Arbeidet med tilrettelagte boliger på Jernverkstomta ble ferdig for arkitektkonkurranse og har nå gått  

videre til bygging. 

Partiet har gått for å etablere kommunale fastlegehjemler da det ikke har vært mulig å få fastleger til å 

etablere seg på Notodden. Kommunen har måtte ta ansvar og tilby fastlege tjenester til kommunens 

innbyggere selv om dette blir mer kostbart for kommunen. Vi vil jobbe videre med at hele 

fastlegeordningen må tas opp til evaluering. Dagens nye fastlegeordning er ikke bærekraftig. 

3.3 SAMFUNNSUTVIKLING OG TEKNISKE TJENESTER 
Gjennom vårt arbeid i teknisk utvalg har vi fokusert på rask behandling av reguleringssaker for å bidra til 

nyetablering i kommunen. Fortsatt mangler vi en oppdatert arealplan som det nå arbeides intenst med å 

få på plass. Noen reguleringer går ut på å endre fra industriformål til forretningsformål og boligformål eller 

vise versa. Vår intensjon har vært at vi skal skape arbeidsplasser, men fylkesmannen bruker ofte statlige 

føringer og ser utvikling ut fra ATP (Areal Transport Plan) som etter vår mening hindrer utvikling på flere 

områder i Notodden. Her er noen av sakene vi har behandlet med hensyn til næringsetableringer: 

- Studenthybler på Høyskole området (nå Universitetet) 

- Notodden Boligbyggerlag diverse prosjekter 

- Veveriet Næringshage 

- Detaljregulering Fykerudsletta (etablering av dagligvarehandel i Høgås) 

- Hydroparken detaljplan for næring (område for industri) 

Vi har vært på befaringer rundt om i kommunen for å se på miljøforurensing, lagring av skarp ute i 

naturen og vært pådrivere for å få til nødvendig opprydding..  

Vår holdning er «En kommune tilgjengelig for alle» og jobber med å ta dispensasjoner fra TEK10 tilbake 

til behandling i teknisk utvalget det vil si at det ikke skal behandles som delegerte vedtak. 

Lukt fra innblanding av slam fra diverse vannrense-anlegg som gjøres av bedriften Gønn Vekst AS på 

Goasholt Avfallsanlegg er til sjenanse for nærområdene, rekreasjonsområdet Tinnemyra samt trafikanter 

på E134. Den bidrar til et dårlig omdømme av Notodden. Vi har fått til en tverrpolitisk enighet om at lukta 

skal vekk og det jobbes videre med saken. 
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3.4 NÆRING – MILJØ – STEDSUTVIKLING 
I partiprogrammet sier vi at Notodden Arbeiderparti vil ta aktivt del i en videre utvikling av kommune og 

dens næringsliv. Notodden Utvikling AS (NUAS) er næringsutviklingsredskapet for Notodden kommune.  

Avkastninger fra Notodden kommunes næringsfond overføres til NUAS og har blitt brukt både til 

nyetableringer og drahjelp for eksisterende bedrifter i 2018. 

Våre fremste tillitsvalgte har vært godt synlige i media bildet for å fronte nyetableringer som 

- Pilotflyskolen 

- Asfaltbanen Telemark Ring 

- Tinnosbanen og Tømmerterminal 

- Omsorgsboligene på Jernverkstomta 

- Infrastruktur på Jernvrekstomta 

4.0 KOMMUNEN SOM ARBEIDSGIVER 
Gjennom vårt arbeid i administrasjonsutvalget, et partssammensatt utvalg, har vi satt sykefraværet på 

sakslista og fått enighet om et prosjekt «Arbeidsledelse» for å fokusere på arbeidsledelse og sykefravær. 

I tillegg arbeides det med seniorpolitikken i kommunen. METOO# har stått på sakslista og handlingsplan 

for likestilling er vedtatt.  

5.0 NOTODDEN SOM VERTSKOMMUNE 
Notodden kommune tar sin oppgave som vertskommune på alvor. Partiet har vært pådriver for et nærmere 

samarbeid med blant annet Universitetet i Sørøst-Norge. Det resulterte i et enstemmig 

kommunestyrevedtak om å opprette en 1-årig prosjektstilling. Stillingen skal primært jobbe med/avdekke 

hvilke muligheter og merverdier som kan tilføres alle sektorer i Notodden kommune ved aktiv bruk av den 

kompetansen som finnes ved Universitetet. Arbeidet er allerede i gang på flere områder: 

- Skoleutbygging 

- Felles barnehage 

- Lekeplass på torget 

6.0 AUF 
Filsan Hagi er leder av Notodden AUF og stiller i styremøtene med fulle rettigheter. AUF har deltatt på 

forskjellig arrangementer sammen med partiet representanter. AUF er et viktig og tydelig talerør for 

ungdommen på Notodden. Det har vært avholdt et dialogmøte med AUF leder for å komme fram til de 

viktigste sakene for AUF på Notodden, som blant annet er å få et permanent lokale for ungdommen. 

 

7.0 FAGLIG POLITISK SAMARBEID 
Alexander Lien er LO representant i styret.  Sykehusaksjonen på Notodden har vært en felles kampsak 

også i år. Notodden Arbeiderparti var arrangør av 1. mai sammen med LO, SV, Rødt og SP. 
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8.0 PLANER FRAMOVER 
Hovedsaker framover er valgkampen. Her er vårt mål å beholde posisjonen og øke antall kommunestyre- 

representanter. I tillegg må vi jobbe aktivt med å synliggjøre Notodden i det nye storfylket Vestfold- 

Telemark med hovedsete i Skien. Det skal etableres nytt styre for Vestfold -Telemark Arbeiderparti fra 2020 

og her skal vi være med. 

 

 

 

For styret i Notodden Arbeiderparti/Gry Fuglestveit /Leder 

 

Anne Grethe Randbye/Sekretær 


